

標題：申請系統（投幣機）於 1/17-2/1 定期維護，暫停使用。

內容：

- 申請系統（投幣機）預計於 1 月 17 日定期維護，並於 2 月 1 日下午 2 點重新開放使用。
- 期間（1/17、1/18、1/19、2/1）若需申請學籍成績證明文件，請持已儲值的悠遊卡到教研大樓三樓註冊組臨櫃申請。（註冊組櫃台不收現金）
- 提醒您，1/30、1/31 為全校寒休日，教務處暫停服務。

Topic: The application system (documents vending machine) will be temporarily out of service from Jan. 17 to Feb. 1.

Content:

- The application system (documents vending machine) is estimated to be under regular maintenance on Jan. 17 and will be reopened at 14:00 on Feb. 1.
- On Jan. 17, 18, 19, and Feb. 1, if you need to apply any documents related to student status or transcripts, please bring your EasyCard with stored values and apply for the documents at the Division of Registrar on the third floor of Teaching & Research Building (the counter at the division does not accept cash).
- Reminder: Jan. 30 and Jan. 31 are the winter break for NCU. The Office of Academic Affair will not be open on these two days.